
 

 

 
Број/Broj: 01/а – 50 – 1 – 15 - 72/10 
Сарајево/Sarajevo, 17. 02. 2010.  
 

З А П И С Н И К 
  са 72.  сједнице Представничког дома  

 Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине,  
одржане 17. 02. 2010. године 

 
 Сједница је почела у 10 часова. Присуствовало је 39 посланика.  
 
 Оправдано су одсуствовали: Сеад Јамакосмановић, Шемсудин Мехмедовић и 
Мехмед Суљкановић. 
  

Из Савјета министара БиХ сједници су присуствовали: замјеник министра 
одбране Марина Пендеш и помоћник министра правде Мустафа Бисић. 

Из међународних организација сједницу су пратили представници ОХР-а, ОЕБС-а, 
ЕУСР-а, УСАИД ПСП-а и Центара цивилних иницијатива.     
 

У оквиру претходних питања, предсједавајући Милорад Живковић информисао 
је Дом да је Денис Бећировић доставио „Резолуцију о важности осуде геноцида у 
Сребреници и ратних злочина у Босни и Херцеговини за изградњу трајног мира“. У 
складу са чланом 148. став (2) Пословника Дома, у оквиру претходних питања, Дом 
треба да се изјасни хоће ли Резолуцију упутити на разматрање надлежној комисији.  

Предсједавајући је ставио овај предлог на гласање, те је Дом, са 31 гласом „за“ 
(из Федерације БиХ 18, из Републике Српске 13), без гласова „против“ и једним гласом 
„уздржан“, одлучио да Резолуцију упути надлежној комисији. 

Након што је кратко упознао Дом са измјенама дневног реда, предсједавајући је 
отворио расправу о дневном реду. 

У расправи је учествовао Златко Лагумџија. 
 

Предсједавајући је констатовао да 72. сједница  Представничког дома има сљедећи 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д 
 

1. Усвајање Записника са 71. сједнице Представничког дома; 
2. Посланичка питања: 

             а) Коментари на добијене одговоре, 
  б) Нова посланичка питања; 

3. Захтјев посланика Сефера Халиловића за разматрање Предлога закона о 
измјенама и допунама Закона о служби у Оружаним снагама Босне и 
Херцеговине по хитном поступку, у складу са чланом 127. Пословника, закон 
број: 01 – 02 - 8 - 22/10 од 16. 02. 2010. године, 

4. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о политици директних страних 
улагања у Босни и Херцеговини, предлагач: Савјет министара БиХ, закон број: 
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01, 02 – 02 – 4 – 115/ 09 од 09. 12. 2009. године (друго читање) - одгођено 
изјашњавање на наставку 71. сједнице Дома, одржаном 10. 02. 2010. године; 

5. Предлог закона о примјени резултата анализе дезоксирибонуклеинске киселине 
у судским поступцима, предлагач: Савјет министара БиХ, закон број: 01,02-02-
5-9/10, од 25. 01. 2010. године (прво читање); 

6. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о раду у институцијама Босне и 
Херцеговине, предлагач: Савјет министара БиХ, закон број: 01,02-02-7-11/10 од 
28. 01. 2010. године (прво читање); 

7. Предлог закона о осигурању пропорционалне етничке заступљености у 
органима управе и локалне самоуправе у Босни и Херцеговини, предлагач: 
посланик Бакир Изетбеговић, закон број: 01 – 02 – 9 - 6/10 од 19. 01. 2010. 
године (прво читање); 

8. Предлог закона о спречавању нереда на спортским такмичењима, предлагач: 
посланик Бакир Изетбеговић, закон број: 01 – 02 – 7 - 7/10 од 19. 01. 2010. 
године (прво читање); 

9. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о 
Предлогу закона о измјени и допунама Закона о царинској политици Босне и 
Херцеговине (закон у првом читању); 

10. Информација о стању у вези с неблаговременим упућивањем правоснажно 
осуђених лица на издржавање казни због недовољног капацитета установа за 
издржавање казни затвора и мјере безбједности (Предлог за разматрање: 
Уставноправна комисија, материјали Министарства правде БиХ); 

11. Предлог закључка о оснивању Привремене комисије за припрему Предлога 
закона о попису становништва, домаћинстава и станова у Босни и Херцеговини 
2011. године (у складу са усвојеном иницијативом посланика Бранка Докића с 
наставка 71. сједнице Дома, одржаног 10. 02. 2010. године); 

12. Избор три члана Управног одбора Агенције за развој високог образовања и 
обезбјеђивање квалитета на период од три године (Предлог јединствене ранг-
листе кандидата Привремене заједничке комисије оба дома ПСБиХ, број: 01,02-
50-1-49-5/10 од 18. 01. 2010. године) – одгођено изјашњавање на наставку 71. 
сједнице Дома, одржаном 10. 02. 2010. године; 

13. Давање сагласности за ратификацију: 
a) Уговора између Босне и Херцеговине  и Републике Словеније о правној 

помоћи у грађанским и кривичним стварима, 
б)  Протокола између Савјета министара БиХ и Владе Краљевине 
     Саудијске Арабије о међусобној замјени некретнина - земљишта за 
     изградњу дипломатских представништава у Сарајеву и Ријаду. 

                                      
Ад. - 1. Усвајање Записника са 71. сједнице Представничког дома 
 

Није било расправе о Записнику. 
Записник са 71. сједнице усвојен је са 35 гласова „за“ (из Федерације БиХ 22, из 

Републике Српске 13), једним гласом „против“ и без гласова „уздржан“. 
 
Ад. - 2. Посланичка питања: 

а) Коментари на добијене одговоре 
             б) Нова посланичка питања 
 

Предсједавајући Живковић констатовао је да су од прошле до ове сједнице 
одговоре на постављена питања добили:  
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1. Мехмед Суљкановић – од Министарства безбједности БиХ на питање 
постављено на 70. сједници и Савјета министара БиХ на иницијативу 
упућену на 30. сједници  

2. Шемсудин Мехмедовић – од Управног одбора ЈРТВ система БиХ на 
питање постављено на 66. сједници 

3. Жељко Кузмановић – од РАК-а на питање постављено на 70. сједници и 
од Савјета министара БиХ на питање постављено на 69. сједници 

4. Мартин Рагуж, Мирко Околић и Милорад Живковић – од Савјета 
министара БиХ на питања постављена на 66. сједници 

5. Ремзија Кадрић и Рифат Долић - од Савјета министара БиХ на питање 
постављено на 60. сједници 

6. Нико Лозанчић - од Савјета министара БиХ на питање постављено на 70. 
сједници 

7. Хусеин Нанић – од Центра за уклањање мина на питање постављено на 
70. Сједници. 

 
a) Коментари на добијене одговоре 

 
Одговоре су коментарисали Хусеин Нанић и Мартин Рагуж.  
 

 б) Нова посланичка питања 
 

Постављена су нова посланичка питања како слиједи: 
 
Велимир Јукић  

„Шта се предузима у расвјетљавању свих околности и утврђивању чињеница у 
вези с вишегодишњом назаконитом експлоатацијом и продајом минералне сировине 
боксита на подручју општина Посушје и Широки Бријег? 

  Према доступним информацијама 'непознати' починиоци су у посљедњих пар 
година 'ископали' и продали око 200 хиљада тона боксита и од продаје оприходовали 
преко 10 милиона КМ (у ове количине није урачуната производња рудника боксита 
Посушје и Широки Бријег.“ 

 
Рифат Долић  
            ''1. На који начин и коме се подносе приговори на рад принтаних медија и  

      новинара у ситуацијама када принтани медиј излази у иностранству на  
      језицима народа БиХ, а новинар борави и пише из БиХ и о догађањима у 
      БиХ? 

        2.  Каква је законска процедура до доношења коначних одлука о  
       финансијском задуживању општина, кантона и других институција власти у 
       БиХ код комерцијалних банака и других финансијских институција и какви 
       су законски механизми за ревизију и оцјену оправданости таквог  
       задуживања, с обзиром на чињеницу да се оваква задуживања све чешће 
       користе за финансирање изборних програма и пројеката без економске  
       оправданости и за покривање буџетских дубиоза које су резултат  
       неодговорног располагања буџетским средствима?“ 

Садик Бахтић  
„Да ли је тачно да се на списку лица која су пријетња националној безбједности 

државе БиХ налазе припадници само једног народа – Муслимани (домаћи и страни)?“ 
 
Ремзија Кадрић  
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''1. Какав је статус ТВ предајника „Јабланица“ код Бијељине, ко тај предајник,  
     под којим условима и на основу којих прописа користи? 

             2. Да ли је пројектом цијевна I и II испоштована сва потребна процедура 
предвиђена законом о концесијама и другим прописима и да ли је поменутим 
пројектом предвиђено измијештање ријечног корита на лијеву страну на обрадиво 
пољопривредно земљиште мјештана Бошњака у Мјесној заједници Которско - општина 
Добој?'' 

 
Денис Бећировић  
    ''1.  Колико је Министарство за људска права и избјеглице у Савјету министара  
           БиХ од 1. јануара 2007. до 1. фебруара 2010. године планирало усвојити 
           закона и колико је тачно усвојено закона на сједницама Савјета министара?  

2. Колико је Министарство иностраних послова БиХ од 1. јануара 2007. до 1.  
фебруара 2010. године планирало усвојити закона и колико је тачно усвојено 
закона на сједницама Савјета министара?  

3. Колико је Министарство финансија и трезора БиХ од 1. јануара 2007. до 1. 
фебруара 2010. године планирало усвојити закона и колико је тачно усвојено 
закона на сједницама Савјета министара?  

4. Колико је Министарство цивилних послова БиХ од 1. јануара 2007. до 1. 
фебруара 2010. године планирало усвојити закона и колико је тачно усвојено 
заона на сједницама Савјета министара?  

5. Колико је Министарство комуникација и транспорта  БиХ од 1. јануара 2007. до 
1. фебруара 2010. године планирало усвојити закона и колико је тачно усвојено 
закона на сједницама Савјета министара?  

6. Колико је Министарство правде  БиХ од 1. јануара 2007. до 1. фебруара 2010. 
године планирало усвојити закона и колико је тачно усвојено закона на 
сједницама Савјета министара? 

7. Колико је Министарство безбједности  БиХ од 1. јануара 2007. до 1. фебруара 
2010. године планирало усвојити закона и колико је тачно усвојено закона на 
сједницама Савјета министара?  

8. Колико је Министарство одбране БиХ од 1. јануара 2007. до 1. фебруара 2010. 
године планирало усвојити закона и колико је тачно усвојено закона на 
сједницама Савјета министара?'' 

 
Хусеин Нанић 

„Средства информисања објавила су информацију о активностима на изградњи 
цесте од ушћа Лашве до Доњег Вакуфа. 

Постављам питање и тражим одговор од Министарства о тренутним 
активностима на том пројекту и плановима на том пројекту, те да ли постоје планови за 
изградњу преосталог дијела цесте од Доњег Вакуфа до Бихаћа?“ 
 
Мирко Околић  
    ''1.  Да ли је управна инспекција Министарства правде икада до сада извршила  
           контролу законитости склапаља уговора о дјелу или раду на одређено вријеме у 
           Министарству безбједности? Ако јесте, тражим да ми достави информацију о  
           резултатима те инспекције. Ако није, предлажем да то хитно учини и да ме  
           обавијести о налазима управне инспекције, те о именима и функцијама  
           одговорних. 

2. Колико лица у Министарству безбједности тренутно ради под уговором о дјелу 
или уговором о раду, на којим пословима и по националној структури? Тражим 
да ми се достави преглед свих уговора о дјелу или о раду у протеклих три 
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године, по националној структури, са образложењем зашто су имали пријеку 
потребу за закључивање таквих уговора.“ 
 

Лазар Продановић  
„Молим да ми одговорите који су све пројекти финансирани из средстава Фонда 

за повратак током 2009. године, у којој вриједности, у којим општинама и ко су били 
извођачи радова? “ 
 
Азра Алајбеговић  

„Зашто су грађани БиХ који изваде пасош у иностранству дискриминисани у 
односу на грађане БиХ који изваде ЦИПС-ову личну карту у БиХ по питању права на 
пасивну регистрацију у централни бирачки списак? “ 
 
Бранко Докић  

''Зашто Савјет министара БиХ одштетни захтјев породице Старовлах није 
ријешио дипломатским средствима са представницима НАТО-а и зашто је 
Министарство иностраних послова БиХ прихватило једнострану одлуку НАТО-а по 
којој се одштетни захтјев породице Старовлах одбија?“ 

 
Винко Зорић  

„Како је могуће да неких лица нема у евиденцијама Пореске управе иако имају 
личну карту, јединствени матични број грађанина и канцеларија ЦИПС-а у њиховој 
матичној општини тврди да је све у реду, а исто тако и надлежна агенција? Је ли 
могуће да је за такве пропусте Пореске управе одговорна странка која има све потребне 
документе? Ко су одговорни?''  

 
Адем Хускић  
           ''1. Које банке врше платни промет за институције БиХ? 
             2. Колики су трошкови платног промета у 2008. и 2009. години? 
             3. Да ли је услуга платног промета вршена према ЗЈН? 
Молим да ми се доставе подаци о свим банкама и износима појединачно за 2008. и 
2009. годину.'' 
 
Златко Лагумџија  
 „Када и како ће бити санкционисани одговорни за неизвршење закључка 
Парламентарне скупштине БиХ поводом изналажења повољних кредитних аранжмана 
за финансирање и реализацију пројекта повратка избјеглих и расељених лица, те како, 
када и до када ће Савјет министара БиХ реализовати усвојени закључак Парламентарне 
скупштине БиХ?'' 

 
Ад. - 3. Захтјев посланика Сефера Халиловића за разматрање Предлога закона о  
             измјенама и допунама Закона о служби у Оружаним снагама Босне и        

Херцеговине по хитном поступку, у складу са чланом 127. Пословника, 
закон број: 01 – 02 - 8 - 22/10 од 16. 02 2010. године 

 
 Предсједавајући је дао кратке уводне напомене. Сефер Халиловић је 
образложио свој захтјев за разматрање Предлога закона по хитном поступку. У 
расправи су учествовали: Азра Хаџиахметовић, Шефик Џаферовић, Славко Матић, 
Милорад Живковић, Салко Соколовић, Саво Ерић, Бакир Изетбеговић и замјеник 
министра одбране гђа Марина Пендеш. 
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 С обзиром да је у току расправе предлагач одустао од захтјева за разматрање 
Предлога закона по хитном поступку, Дом се изјашњавао о томе да се Предлог закона 
разматра по скраћеном поступку, у складу са чланом 126. Пословника Дома. 

Дом је, са 32 гласа „за“ (из Федерације БиХ 21, из Републике Српске 11), без 
гласова „против“ и три гласа „уздржан“, усвојио захтјев да се Предлог закона о 
измјенама и допунама Закона о служби у Оружаним снагама Босне и Херцеговине 
разматра по скраћеном поступку. 

Сефер Халиловић предложио је закључак који гласи: 
„Обавезује се Министарство одбране БиХ да продужи Уговор о 

професионалној војној служби припадницима Оружаних снага БиХ (ОСБиХ) до 
окончања парламентарне процедуре у вези с Предлогом закона о измјенама и 
допунама Закона о служби у Оружаним снагама БиХ.'' 

Предсједавајући је рекао да је Колегијум Дома обавио консултације, те је 
одлучио да се овај закључак не може ставити на гласање с обзиром да дерогира Закон.  

Ад. - 4. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о политици директних  
             страних улагања у Босни и Херцеговини, предлагач: Савјет министара  
             БиХ, закон број: 01, 02 – 02 – 4 – 115/ 09 од 09. 12. 2009. године (друго  

читање) - одгођено изјашњавање на наставку 71. сједнице Дома, одржаном 
10. 02. 2010. године 

 
 Милорад Живковић је дао кратке уводне напомене. Рекао је да је Клуб 
посланика СНСД-а, у складу са чланом 118. Ст. (1) и (3) уложио два амандмана који су 
техничке природе. У расправи су учествовали: Славко Јовичић, Славко Матић, Бајазит 
Јашаревић и Адем Хускић.  

Затим се Дом изјашњавао о амандманима Клуба послника СНСД-а који гласе: 
 

Амандман I 
Брише се Амандман I који је усвојила Комисија за спољну трговину и царине. 

Амандман II 
У члану 3. Закона о измјенама и допунама Закона о политици директних страних 

улагања у БиХ (а који третира члан 4. Закона): 
 Став (ф) мијења се и гласи: 
„(ф) Влада ентитета може донијети одлуку, ако оцијени оправданим, да улог страног 
лица код одређених привредних друштава из става (а) овог члана, осим предузећа која 
се баве јавним информисањем, не подлијежу рестрикцији наведеној у ставу (а) овог 
члана.“ 

 
Амандман I усвојен је са 31 гласом „за“ (из Федерације БиХ 17, из Републике 

Српске 14), без гласова „против“ и пет гласова „уздржан“. 
Амандман II усвојен је са 33 гласа „за“ (из Федерације БиХ 19, из Републике 

Српске 14), без гласова „против“ и четири гласа „уздржан“. 
На крају је Дом једногласно, са 35 гласова „за“ (из Федерације БиХ 21, из 

Републике Српске 14), усвојио Закон о измјенама и допунама Закона о политици 
директних страних улагања у Босни и Херцеговини у другом читању. 
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Ад. - 5. Предлог закона о примјени резултата анализе дезоксирибонуклеинске  
              киселине у судским поступцима, предлагач: Савјет министара БиХ, закон 
             број: 01,02-02-5-9/10 од 25. 01. 2010. године (прво читање) 
 
 Предсједавајући Живковић дао је уводне напомене, након чега су у расправи 
учествовали: Шефик Џаферовић, Ремзија Кадрић, Азра Алајбеговић и Нико Лозанчић. 

Предлог закона усвојен је у првом читању једногласно, са 37 гласова „за“ (из 
Федерације БиХ 23, из Републике Српске 14). 
 
Ад. - 6. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о раду у институцијама  
             Босне и Херцеговине, предлагач: Савјет министара БиХ, закон број: 01,02- 
             02-7-11/10 од 28. 01. 2010. године (прво читање) 
 
 Након кратких уводних напомена предсједавајућег, у расправи су учествовали: 
Бериз Белкић, Ремзија Кадрић, Бакир Изетбеговић, Шефик Џаферовић, Хусеин Нанић, 
Азра Хаџиахметовић, Милорад Живковић, Момчило Новаковић, Бајазит Јашаревић, 
Драго Калабић, Адем Хускић и Селим Бешлагић. 

Селим Бешлагић предложио је закључак који гласи: 
„Предлаже се да се Предлог закона о измјенама и допунама Закона о раду у 

институцијама Босне и Херцеговине упути Дирекцији за европске интеграције на 
давање мишљења о томе да ли је у духу прописа ЕУ. Предлаже се да се о овом 
материјалу обави јавна расправа.“ 

Дом се прво изјашњавао о Предлогу закона, који је усвојен у првом читању, са 
34 гласа „за“ (из Федерације БиХ 22, из Републике Српске 12), без гласова „против“ и 
два гласа „уздржан“. 

Представнички дом усвојио је и закључак Селима Бешлагића једногласно, са 37 
гласова „за“ (из Федерације БиХ 23, из Републике Српске 14). 
 
Ад. - 7. Предлог закона о осигурању пропорционалне етничке заступљености у 
             органима управе и локалне самоуправе у Босни и Херцеговини,  
             предлагач: посланик Бакир Изетбеговић, закон број: 01 – 02 – 9 - 6/10 од 19.   
             01. 2010. године (прво читање) 
  
 Милорад Живковић је дао кратке уводне напомене. У расправи су учествовали: 
Бакир Изетбеговић, Мартин Рагуж, Рифат Долић, Мирко Околић, Милица Марковић, 
Азра Алајбеговић, Хусеин Нанић, Славко Јовичић, Денис Бећировић, Шефик 
Џаферовић, Милорад Живковић, Ремзија Кадрић, Бранко Докић, Адем Хускић, 
Момчило Новаковић, Велимир Јукић, Бериз Белкић, Нико Лозанчић, Славко Матић, 
Садик Бахтић и Сефер Халиловић.  

За“ Предлог закона гласала су 24 посланика (из Федерације БиХ 22, из 
Републике Српске два), „против“ је гласало 12 посланика а један је био „уздржан“. 
Предсједавајући је констатовао да нема потребне ентитетске већине, па је Колегијум 
одмах спровео усаглашавање. Како није постигнута сагласност, прешло се у други круг 
гласања. 

У другом кругу, „за“ су гласала 24 посланика (из Федерације БиХ 22, из 
Републике Српске два), „против“ је гласало 12 посланика (из Републике Српске), а 
један је био „уздржан“. Предсједавајући је констатовао да је Предлог закона одбијен у 
првом читању. 
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Ад. - 8. Предлог закона о спречавању нереда на спортским такмичењима,   
              предлагач: посланик Бакир Изетбеговић, закон број: 01 – 02 – 7 - 7/10 од 
             19. 01. 2010. године (прво читање) 
 

Након кратких уводних напомена предсједавајућег, у расправи је учествовао 
Бакир Изетбеговић. 

''За'' Предлог закона гласало је 25 посланика (из Федерације БиХ 23, из 
Републике Српске два), „против“ је гласало 11 посланика, а један је био „уздржан“. 
Предсједавајући је констатовао да нема довољне ентитетске већине, те да ће се 
Колегијум као комисија покушати усагласити у року од три дана, о чему ће 
обавијестити Дом.  
 
Ад. - 9. Извјештај Комисије Колегијума о настојању за постизање сагласности о 
             Предлогу закона о измјени и допунама Закона о царинској политици Босне  
             и Херцеговине (закон у првом читању) 
 
 Предсједавајући Живковић дао је кратке уводне напомене. Није било расправе. 
 

 Предлог закона усвојен је у првом читању, са 23 гласа „за“ (из Федерације БиХ 
21,из Републике Српске два), без гласова „против“ и 14 гласова „уздржан“. 
 
Ад. - 10. Информација о стању у вези с неблаговременим упућивањем  
               правоснажно осуђених лица на издржавање казни због недовољног 
               капацитета установа за издржавање казни затвора и мјере безбједности 
               (предлог за разматрање: Уставноправна комисија, материјали  
               Министарства правде БиХ) 
 

Милорад Живковић дао је кратке уводне напомене. У расправи су учествовали: 
Шефик Џаферовић, Садик Бахтић, Азра Алајбеговић, Бериз Белкић и помоћник 
министра правде, г. Мустафа Бисић. 

Представнички дом је са 31 гласом „за“ (из Федерације БиХ 19, из Републике 
Српске 12), без гласова „против“ и четири гласа „уздржан“ примио к знању 
Информацију и усвојио закључке садржане у Информацији који гласе: 

1. Прима се к знању Информација Министарства правде БиХ о стању у вези с 
неблаговременим упућивањем правоснажно осуђених лица на издржавање казне 
због недовољног капацитета установа за издржавање казни затвора и мјера 
безбједности. 

2. Пружа се подршка јачању и реформи затворског система и система извршења 
кривичних санкција у Босни и Херцеговини. 

3. Пружа се подршка оснивању Специјалне установе за форензичку психијатрију 
„Соколац“, те коначном потписивању Предлога споразума о смјештају и 
накнади тршкова за извршење мјера безбједности изречених у кривичном 
поступку и у другом поступку у којем се изриче мјера лијечења. 

4. Пружа се подршка активностима које предузима Министарство правде БиХ на 
изградњи државног затвора. 

5. Пружа се подршка материјалном и кадровском проширењу и јачању Сектора за 
извршење кривичних санкција у Босни и Херцеговини. 

 
Затим се Дом изјашњавао о Предлогу закључка Шефика Џаферовића који гласи: 
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„Задужује се Савјет министара БиХ да састави и у парламентарну процедуру 
упути цјеловиту информацију о стању извршења казни затвора, мјера безбједности и 
васпитно-поправних мјера у БиХ. Информацијом је нарочито потребно обухватити 
систем установа за извршење, мјере за побољшање постојећег стања и планове будућих 
активности. Информацијом је такође потребно обухватити питање броја лица, по 
врстама кривичних дјела и изреченим санкцијама, која нису упућена на издржавање 
због недостатка капацитета.“ 

 
Закључак је усвојен са 32 гласа „за“ (из Федерације БиХ 20, из Републике Српске 12), 

без гласова „против“ и четири гласа „уздржан“. 
 
Ад. - 11. Предлог закључка о оснивању Привремене комисије за припрему 
               Предлога закона о попису становништва, домаћинстава и станова у Босни 
               и Херцеговини 2011. (у складу са усвојеном иницијативом посланика  
               Бранка Докића с наставка 71. сједнице Дома, одржаног 10. 02. 2010.  
               године) 
 

Милорад Живковић рекао је да је Бранко Докић доставио Предлог закључка  о 
оснивању Привремене комисије за припрему Предлога закона о попису становништва, 
домаћинстава и станова у Босни и Херцеговини 2011. године, у складу с иницијативом 
усвојеном на наставку 71. сједнице Дома, те да је Колегијум у проширеном саставу 
предложио да за чланове Привремене комисије буду именовани: Халид Гењац, Азра 
Хаџиахметовић, Милица Марковић, Мирјана Малић, Велимир Јукић, Мартин Рагуж, 
Мирко Околић, Бранко Докић, Љиљана Милашин, Сефер Халиловић, Рифат Долић, 
Јерко Иванковић и Момчило Новаковић. У расправи су учествовали: Момчило 
Новаковић,  Азра Хаџиахметовић, Бранко Докић, Мирко Околић, Адем Хускић, Бајазит 
Јашаревић и Селим Бешлагић.  

 Азра Хаџиахметовић и Момчило Новаковић предложили су закључак који 
гласи: 

„Све одлуке у Комисији доносиће се двотрећинском већином гласова оних 
који су присутни и који гласају.“ 

Представнички дом је једногласно усвојио закључак, са 37 гласова „за“ (из Федерације 
БиХ 23, из Републике Српске 14). 

Затим је са 36 гласова „за“ (из Федерације БиХ 22, из Републике Српске 14), једним 
гласом „против“ и без гласова „уздржан“, Дом усвојио измијењени Закључак о оснивању 
Привремене комисије за припрему Предлога закона о попису становништва, домаћинстава и 
станова у Босни и Херцеговини 2011.  
 
Ад. - 12. Избор три члана Управног одбора Агенције за развој високог образовања 
                и обезбјеђивање квалитета на период од три године (Предлог јединствене  
                ранг-листе кандидата Привремене заједничке комсије оба дома ПСБиХ  
                број: 01,02-50-1-49-5/10 од 18. 01. 2010. године) – одгођено изјашњавање на  
                наставку 71. сједнице Дома, одржаном 10. 02. 2010. године 
 
 Предсједавајући је дао уводне напомене, након чега није било расправе. 
 
 Представнички дом се изјашњавао појединачно о сваком кандидату. 
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 Са 23 гласа „за“ (из Федерације БиХ 13, из Републике Српске 10), два гласа 
„против“ и 12 гласова „уздржан“, Дом је изабрао Аиду Абаџић-Хоџић за члана 
Управног одбора Агенције. 

Са 27 гласова „за“ (из Федерације БиХ 16, из Републике Српске 11), три гласа 
„против“ и пет гласова „уздржан“, Дом је изабрао Владу Мајсторовића за члана 
Управног одбора Агенције. 

Са 32 гласа „за“ (из Федерације БиХ 18, из Републике Српске 14), три гласа 
„против“ и два гласа „уздржан“, Дом је изабрао Миљана Попића за члана Управног 
одбора Агенције. 
 
Ад. - 13. Давање сагласности за ратификацију: 

a) Уговора између Босне и Херцеговине и Републике Словеније о 
правној помоћи у грађанским и кривичним стварима, 

б)  Протокола између Савјета министара БиХ и Владе Краљевине  
     Саудијске Арабије о међусобној замјени некретнина - земљишта за 
     изградњу дипломатских представништава у Сарајеву и Ријаду. 

 
Предсједавајући Милорад Живковић подсјетио је да је надлежна Комисија за спољне 

послове дала позитивно мишљење о споразумима, након чега није било расправе. 
Дом је, са 35 гласова ''за'' (из Федерације БиХ 22, из Републике Српске 13), без 

гласова „против“ и једним гласом „уздржан“, дао сагласност за ратификацију Уговора 
између Босне и Херцеговине  и Републике Словеније о правној помоћи у грађанским 
и кривичним стварима. 
 Са 33 гласа ''за'' (из Федерације БиХ 22, из Републике Српске 11), без гласова 
„против“ и једним гласом „уздржан“, Дом је дао сагласност за ратификацију Протокола 
између Савјета министара БиХ и Владе Краљевине Саудијске Арабије о међусобној 
замјени некретнина - земљишта за изградњу дипломатских представништава у 
Сарајеву и Ријаду. 
 

Тиме је реализован дневни ред.  
 

На крају је предсједавајући напоменуо да је у паузи сједнице Колегијум у 
проширеном саставу одржао сједницу на којој је одлучено да се у уторак, 02. 03. 2010. 
године, с почетком у 11 часова, одржи сједница Представничког дома само са једном 
тачком дневног реда која би гласила:  

Информација Савјета министара БиХ о акцији „Свјетлост“, изведеној 02. 02. 
2010. године, и даљим активностима. Такође, на сједници ће се обратити и предсједник 
Парламентарне скупштине Савјета Европе г. Мевлут Чавушоглу. Одлучено је и да се с 
Домом народа покуша договорити да то буде  пленарна сједница оба дома. 

 
 Сједница је завршена у 17.25 часова. 

Саставни дио Записника је транскрипт 72.  сједнице Представничког дома. 
 

 
              СЕКРЕТАР                                              ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ      
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                       ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
          Бранка Тодоровић                                                         др Милорад Живковић
  
 


